
Zápis z Vědecké rady FŽP UJEP konané dne 22. 3. 2005 
 
 Účastníci jednání: viz příloha  
Omluveni: Ing. Beneš, CSc., Ing. Harciník, Ing. Pondělíček  
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení jednání vědecké rady   
2. Projednání žádosti o rozšíření akreditace studijního programu N1601 Ekologie a ochrana 

prostředí o studijní obor Revitalizace krajiny 
3. Projednání aktualizace Dlouhodobého záměru FŽP na r. 2005 
4. Schválení dalších akademických pracovníků a odborníků z praxe do komisí SZZ  
5. Informace o výzkumných projektech na FŽP za rok 2004/2005 
6. Různé 
 
Ad 1. Zahájení  
Jednání vědecké rady zahájil děkan FŽP UJEP doc. Ing. Josef Seják, CSc. Pozdravil účastníky 
a omluvil nepřítomné členy. Konstatoval, že vědecká rada je usnášeníschopná. 
Hlavním bodem programu bylo projednání návrhu žádosti o rozšíření akreditace studijního 
programu N1601 Ekologie a ochrana prostředí o studijní obor Revitalizace krajiny.   
 
Ad 2. K předložené žádosti o rozšíření akreditace studijního programu N1601 Ekologie a 
ochrana prostředí o studijní obor Revitalizace krajiny proběhla širší diskuse, do které se 
zapojili zejména Ing. Zahálka, CSc., Doc. Slavík, Doc. Rischelová, Prof. Pavlík, Prof. Vyskot, 
Prof. Hřebíček.  
Závěr: 
VR FŽP doporučila, aby předložený materiál k akreditaci byl dopracován podle 
připomínek členů vědecké rady a  upravená verze byla členům VR zaslána ke schválení. 
 
Ad 3. Diskuze k  „Aktualizaci dlouhodobého záměru FŽP“. 
Doc. Ritschelová: Dotaz na počet podaných přihlášek ke studiu na FŽP ve šk r. 2005-2006. 
Dr Richter: K 22.3.05 činil tento počet 613. V minulém roce 696. Přihlášky budou ještě 
přijímány do 31.3.2005. 
Prof. Vyskot: Dotaz na zvyšování kvalifikace pedagogů ( PhD, habilitace) 
Doporučuje přísné sledování dodržování studijních plánů. 
Závěr: VR FŽP projednala Aktualizaci dlouhodobého záměru  FŽP pro rok 2005. 
 
Ad 4. Schvalování členů státnicových komisí. 
Seznam navržených členů předložil Dr Richter. 
Závěr: VR FŽP schválila další akademické pracovníky a odborníky z praxe do komisí 
pro SZZ. 
 
Ad 5. Informaci o vědecko-výzkumné činnosti FŽP UJEP v období 2004/2005 podala 
Doc. Blažková. V roce 2005 narůstá počet předkládaných projektů (část již schválena) a ve 
skladbě se projevuje naše členství v EU. Doc. Slavík doporučil větší kontrolu, ale i pomoc u 
zpracovávání interních grantů. 
Závěr: VR FŽP vyslechla informaci o výzkumných projektech FŽP 
 
Zapsali: Doc. Blažková, Doc. Seják 
 


